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To: EEE ov n'), IEEE IEEE EI © vm.)
From:

Sent: Mon 11/9/2020 12:57:44 PM

Subject: RE: Agendapunten voor PO DG RIVM-pSG en kennismaking EERE van Ark?

Received: Mon 11/9/2020 12:57:45 PM

1. KennismakingEll%¥ - Tamara van Ark - niet echt aanvullingen or REY Normaal zou ik zeggen

crisisstructuur/OMT-BAO/rol RIVM-CIb in infectieziektebestrijding, maar ik denk dat ze deze inmiddels wel

scherp heeft
*

Verder hebben we te maken met MinMZS voor o.a. overige inf.z.bestrijding (nu bv. west-

nijlvirus), ABR (nieuwe beleidsbrief wordt momenteel uitgebreid met haar besproken en onze rol is daar steeds

verder uitgekristalliseerd), seksuele gezondheid (PREP - wordt d nu met haar besproken) - laten zich

allen m.i. niet echt lenen voor een kennismakingsgesprek tussen BE on haar.

Kennisfundament raakte eerder juist iets meer de andere domeinen dan ons. Ik ken de laatste stukken

hierover ook nog niet. Eerder noemden we bv COVID modellering als goed voorbeeld. Door onze wijze van

financiering hebben wij infectieziektemodellering goed op orde, terwijl dit in rustige tijden minder

aantrekkelijk kan zijn voor beleid.

2. PO pSG - m.i. geen punten vanuit ons. Er zijn goede afspraken over inzet calamiteitenbudget en we hebben

binnenkort gesprek met Programmadirectie COVID-19 over de P19 offertes. Er wordt nog door FCC met FEZ

en PG gesproken over het belasten van indirecte COVID kosten (recruitment team, extra schoonmaak en

beveiliging etc.) op het calamiteitenbudget, o.a. omdat dit beter is voor het RIVM resultaat (in mijn woorden).
Als PG hier niet mee akkoord gaat, kan het nog iets zijn om in het PO te bespreken. Maar dat mag FCC

aanleveren bij en hoeft niet vanuit ons.

Groetie JENN
rom: IEEE)EEN.Sent: zondag 8 november 2020 09:30

To: IEE HEE EN o>; EE EE « @rivm.ni>

Subject: RE: Agendapunten voor PO DG RIVM-pSG en kennismaking van Ark?

Ik verweacht dat dit gesprek behoorlijk op hoofdlijnen moet / zal blijven. Dus als kennisbasis op het lijstje staat,
dan is dat al 1 vrij specifiek onderwerp, waa goed in zit. Misschien moet daar nog wel even 1 of 2 goede

aansprekende voorbeelden voor worden gemaakt, ik weet niet o ERE die paraat heeft. Moet hij anders met [REY
over schakelen, zit ik minder in.

Verder lijkt me goed als [EE cen breed beeld van het rivm schetst (dus alle domeinen), mogelijk wat

aandachtspunten mbt de vacccinatie mee geeft (maar 3/12 is nog te ver weg om echte actualiteiten nu te kunnen

beoordelen) en ws ook over de rol vws/ rivm wat dingen zegt . En afhankelijk van hoe eea dan gaat ook over de

samenwerking tussen bv vws/dg covid/ rivm, of vws/ rivm/ pbl, etc.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e Centrum Infectieziektebestrijding

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

drivm.nl

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 13:37
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Onderwerp: Agendapunten voor PO DG RIVM-pSG en kennismaking [EE%} van Ark?

«EE
Zojuist mailt de AAMs met twee verzoeken (zie de mails hieronder):

1. Gespreksonderwerpen aanleveren voor kennismaking|EREd Tamara van Ark (deadline +/- 20 nov)
2. Agendapunten aanleveren voor PO DG RIVM met pSG VWS. (deadline agendapunten zsm, annotatie 12

nov)

Omdat ik niet goed weet in hoeverre pSG en van Ark recent zijn bijgepraat over CIb-zaken, en ikzelf ook nog niet

zo goed op de hoogte ben van onze actualiteiten, vraag ik graag jullie hulp hiervoor. Kunnen jullie dit misschien ook

in het MT bespreken?
Als jullie punten hebben en bij mij info hiervoor aanleveren (dat mag ook een namenlijstje zijn van mensen die ik

moet benaderen), dan zal ik de annotatie opstellen.

M:

E: rivm.n

Aanwezig opIE

Centrum Infectieziektebestrijding (Clb) | Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma's (DVP)
Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM)
Antonie v. Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 12:50

fv EEE i.

Onderwerp: input kennismakingsgesprelkEAFEN Tamara van Ark

@rivm.nl>

5.1.2e

Op 3 december heer een kennismakingsgesprek met Tamara van Ark. OmdatEE nog afwezig is, neem ik

de voorbereiding hiervan over. Ik hoop dat ik bij jullie aan het juiste adres hiervoor ben mbt de voorbereiding. Op

27/11 vindt binnen VWS een vooroverleg hierover met haar plaats, dus een annotatie van onze kant moet enige tijd
daarvoor gereed zijn. Het zal in ieder geval gaan over het kennisfundament. Mijn vraag aan jullie is of er nog

andere punten zijn vanuit de domeinen die BRE n zijn gesprek zou moeten meenemen. Zo ja, willen jullie daar

dan ook een tekstje voor de annotatie voor aanleveren. Alvast dank.

T: 030 JERED

RIVM, Postbus 1

3720 BA Bilthoven

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9

3721 MA Bilthoven
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van: EXE ICKEDHN CEE © iv n.r1>
Verzonden: vrijdag 6 november 2020 12:54

@ rivm.nl>;

rivm.nl>

Onderwerp: Bepreekpunten voor POpSG?

Urgentie: Hoog

Op 23 november staat er weer een POpSG gepland. omdat I is neem ik de voorbereiding
hiervan even over. Hebben jullie agendapunten voor dit overleg, zo ja, meldt mij dit dan zsm, zodat ik dat met VWS

kan afstemmen.

En dan ontvang ik graag de inhoudelijke input voor de annotatie uiterlijk donderdag 12 november voor 12 uur

ivm de DR-nota die dan ingeleverd moet worden.

RIVM, Postbus 1

3720 BA Bilthoven

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9

3721 MA Bilthoven

www.rivm.nl


